

Title (en)

PIPETTE TYPE LABORATORY APPARATUS.

Title (de)

PIPETTENARTIGES LABORGERÄT.

Title (fr)

APPAREIL DE LABORATOIRE DU TYPE PIPETTE.

Publication

**EP 0182796 A1 19860604 (DE)**

Application

**EP 85901420 A 19850309**

Priority

- DE 3409052 A 19840313
- DE 3503350 A 19850201

Abstract (en)

[origin: WO8504119A1] The laboratory apparatus of the pipette type is provided for measuring the volume of fluids, and is particularly intended for volumetric analyses and clinical researches for diagnostic purposes as well as for taking and dosing certain liquid quantities. The apparatus is comprised of two arms (AB) which are hinged (3) or which slide one to the other; one of the arms has a cavity (1) for taking liquid and the other arm is provided with a cap for the cavity. The laboratory apparatus enables to obtain accurate pipette-type takings while eliminating the risks of errors.

Abstract (fr)

L'appareil de laboratoire du type pipette est prévu pour la mesure de volume de fluides quelconques, il est notamment utilisable pour les analyses volumétriques et les recherches cliniques à des fins de diagnostic ainsi que pour le prélèvement et le dosage de certaines quantités de liquides. L'appareil est constitué de deux bras (A, B) articulés (3) ou coulissant l'un sur l'autre; l'un des bras présente à une extrémité une coupelle (1) de prélèvement de liquide et l'autre bras un couvercle pour la coupelle. L'appareil de laboratoire proposé permet des prélèvements exacts par pipette tout en éliminant les causes d'erreurs.

IPC 1-7

**B01L 3/02; B01L 11/00; G01F 19/00**

IPC 8 full level

**B01L 3/02** (2006.01)

CPC (source: EP)

**B01L 3/02** (2013.01); **B01L 2200/0605** (2013.01); **B01L 2300/043** (2013.01); **B01L 2400/0633** (2013.01)

Citation (search report)

See references of WO 8504119A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH GB LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

**WO 8504119 A1 19850926**; EP 0182796 A1 19860604

DOCDB simple family (application)

**EP 8500092 W 19850309**; EP 85901420 A 19850309